
PROTOKOLL FRA MØTE I PROGRAMRÅDET 6. JUNI 2024 KL. 14.00 

Sted: DJ, Veiledning/fagsone 8111 

Til stede: Katja Franko, Sveinung Sandberg, Marina Hiller Foshaugen, Kelly Ho, Kaja Santelmann, Jens 

Peder Lomsdalen, bachelor-student (observatør), Thomas Forsberg (referent). 

Fravær: Kristin Bergtora Sandvik 

 

Sak 1: Godkjenning av forslag til dagsorden og protokoll fra forrige møte. 

Forslag om å endre formulering i protokollen fra forrige møte slik at det står «mulig endring». Etter 

endring blir avsnittet seende slik ut:  

«I forbindelse med mulig endring av studieløpet for at bachelor-studentene skal tilbringe mer tid på 

DJ den første tiden som program-student, vil denne ordningen være sentral med tanke på både det 

faglige miljøet og for det sosiale studiemiljøet.» 

 

Protokoll godkjent etter endring. 

 

 

Sak 2: Orienteringssaker. 

Katja Franko orienterte om: møte i PMR 3. juni hvor det ble diskutert opptak av undervisning.  

• Undervisningsopptak går ofte på bekostning av deltakelse og studiemiljø, og at det særlig er 

problematisk med mindre oppmøte første studieår. Deltakelsen de første semestrene som 

student setter en presedens for senere studieløp, og kan føre til mindre oppmøte på DJ. 

• Mulige løsninger som ble diskutert:  

o Opptak er et tilbud, men er ikke noe undervisere er pålagt å gjøre.  

o UiB har en hybridmodell, der opptak publiseres senere i semesteret i forkant av 

eksamen.  

o Det kan også vurderes opptak kun til studenter med tilrettelagt studiehverdag / 

spesielle behov.  

• KRIM1100 kan vurdere forskyvning av opptak til høsten 2024, der opptak publiseres nærmere 

eksamen. 

 

Det ble diskutert behov for bedre emneevalueringer på emner som tilbys ved fakultetet, eventuelle 

løsninger er imidlertid uklare.  

Katja: Informerte også om «Fra prosjekt til praksis» der masterkandidater har kunnet presentere sin 

masteroppgave til mulige arbeidsgivere. Dette arrangementet er den del av IKRS sin 70-års feiring, 

men det bør diskuteres om dette er noe som kan videreføres. 

Administrasjonen informerte om at det er oppe til diskusjon om hvorvidt studenter etter hvert skal 

kunne legge ved en begrunnelse for sin klage når man klager på en eksamenskarakter.  



Kelly Ho informerte om at: kvalitativ eksamen på bachelor-nivå (SVMET1010) er endret til 

skoleeksamen, dette uten at studentene har fått noen beskjed.  

-Sveinung Sandberg har vært inne i diskusjonen i overgangen her, og informerer om at årsaken bak 

har vært utfordringer med oppmøte og at studenter ikke leser pensum. Det er likevel viktig at 

endringer på obligatoriske emner for IKRS studenter formidles til PKRS. 

 

Katja informerte om at emneansvar for obligatoriske emner ved IKRS våren 2025 er som følger: 

KRIM1300 Eva Stambøl og Katja Franko 

KRIM2000 Heidi Mork Lomell og Randi Solhjell 

KRIM2101 Solveig Laugerud (og kanskje My Rafstedt) 

KRIM4102 Stefano Mazilli 

RSOS4102 Peter Scharff Smith 

 

Sak 3: Valgfrie emner våren 2025 og høsten 2025: 

Følgende emner er vedtatt: 

Vår 2025: 

• Sveinung: KRIM2962/KRIM4962 The Sociology of Legal and Illegal Drug Use 

• Anja og Anette: KRIM2953/KRIM4953 Criminological Perspectives on Gender, Sexuality  

and Violence 

• Peter: RSOS2952/RSOS4952 Law, Ideology and Human Rights Violations 

• Ragnhild: KRIM2960/KRIM4960 Green Criminology 

• Helene: KRS4210 Kriminologi og rettssosiologi i praksis 

 

Høst 2025: 

• Özlem: RSOS2958/RSOS4958 International Migration: Sovereigns, Borders, Control 

• Kjersti: KRIM2956/KRIM4956 International Criminal Justice and Mass Violence 

• Katja: KRIM2952/KRIM4952 A criminology of globalization 

• Camilla og Helene: Politi og samfunn (endring fra tidligere KRIM2919/KRIM4919) 

• Stefano og Mareile: KRIM2957/KRIM4957 Surveillance: Data, technologies, practices (Dette emnet 

ble ikke meldt inn, men ble vedtatt på fullmakt av programrådsleder etter oppfordring fra PKRS). 

• RSOS1801 (Thea Myrvang) 

 



 

Det ble påpekt at vi må være oppmerksom på at masterstudenter som nå skal ta valgemner ikke har 

tatt samme emne på bachelor-nivå. Administrasjonen følger opp dette. 

 

Det ble reist spørsmål om når fanger, fengsler og samfunn skal gå igjen. 

 

Det ble også diskutert at det går få norske emner våren 2025. 

Dette er delvis en konsekvens av at vi må ha 3 engelske emner. Enkelte av emnene tar opp norske 

forhold selv om undervisningen er på engelsk.    

 

Avslutningsvis også en diskusjon om hvorvidt man skal åpne opp for flere studenter til valgmennene, 

men lander på at 100 plasser bør være nok.  

 

Sak 4: Utvekslingsavtaler ved IKRS 

Jens Peder Lomsdalen var invitert for å informere om status for utvekslingsavtalene ved IKRS, med  

særlig vekt på avtaler tiltenkt masterstudentene. 

Nytt nå er at vi har åpnet for muligheten til utveksling på masterprogrammet på vår-semesteret (2. 

semester). 

Enkelte studiesteder har dessverre kun relevante emner høst semesteret.  Og foreløpig ser det 

vanskelig ut å få på plass flere gode avtaler til våren 2025. Det bør imidlertid være mer klarhet frem til 

våren 2026.  

Allerede til våren 2025 håper man likevel å ha klar en avtale med universiteter både i Sverige og i 

Nederland. Dette avhenger av at vi får på plass en avtale innen fristen 14. juni. 

I Storbritannia er det også store muligheter for en avtale, men mest sannsynlig ikke til våren 2025. 

Utfordringen med å lande gode avtaler er på økonomisk nivå med tanke på blant annet skolepenger, 

og at mulige universiteter ikke har åpnet for at utvekslingsstudenter kan ta emner på masternivå. 

Mange av universitetene vi er i kontakt med er imidlertid interesserte, og skal undersøke 

mulighetene.  

 

Sak 5: Møtedatoer for høsten 2024 

19. september: Vedtatt 

17. oktober: Vedtatt 

21 november: Vedtatt. Sveinung må ha vara, må også undersøke om studentene har eksamen. 

 

 



Sak 6: Diskusjonssak 

Prioriterte saker og mål for kommende år. Foreløpig er det følgende saker som er iverksatt eller som  

skal iverksettes høsten 2024 / våren 2025: revisjon av studieoppbygging, utredning av  

arbeidslivsrelevans, gjennomgang av rutiner for sensur. PKRS bes diskutere om det er saker som  

mangler på listen.  

 

Revisjon av studieoppbygging: 

• Mye undervisning foregår på Blindern, spesielt første studieår, så man må finne ut av hvordan 

man løser dette best mulig.  

 

Utredning av arbeidslivsrelevans: 

• Veldig positive tilbakemeldinger etter at det nå er åpnet for et ekstra valgemne på 

masterprogrammene våre. Kan da ha et ekstra valgemne i tillegg til praksis.  

 

 

Gjennomgang av rutiner for sensur: 

• Detbør vurderes om hvorvidt man skal utarbeide sensorveiledninger.  

 

Andre innspill: 

• Det er lenge siden man har diskutert opptakskrav til masterprogrammene våre. Mange av 

søkerne har emner som kan ligne på de kravene vi har uten at de rent faktisk er lette å 

definere som faggruppene vi etterspør.  

 

I forbindelse med opptak til master i kriminologi er det eksempelvis også et strengt 

metodekrav, men dette finnes ikke for masterprogrammet i rettssosiologi.  

o Dette kan tas opp med forskergruppen i rettssosiologi i tillegg til diskusjon i PKRS. 

 

• Det ble også foreslått å diskutere om hvilken plass teori skal ha i undervisningen på 

programmene våre.  

 

Sak 7: Eventuelt 

Studentrepresentantene etterspurte en oversikt over andre mastere man kan søke seg inn på etter en 

bachelor. Det ble informert om at en slik oversikt finnes, men at det er mulig å vedlikeholde denne 

bedre og den må frontes ut til studentene. Det ville kanskje være nyttig med et kurs i «hva skjer 

videre» etter bachelor. 



 

 

For Katja Franko 

Leder for Programrådet 

Thomas Forsberg 

Vikar for Sekretær i Programråde 


